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 FÖRÄLDRAFÖRENING 
 
 
 
 
Malmaskolans föräldraförening, protokoll från konstituerande styrelsemöte 
 
 
Datum: 21 september 2017 
Tid: 19:45-20.20 
Närvarande: Jenny Reimer, Tove Fall, Linnéa Littorin, Lena Pelander, Johan Dicksved, 
Botond Pakucs, Lisette Bäckström, Lina Nordqvist 
Plats: Malmaskolans matsal 
 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Jenny Reimer hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Val av mötesordförande, m.m. 
Till ordförande för mötet valdes Jenny Reimer. Till mötessekreterare valdes Linnéa 
Littorin. Till justeringspersoner valdes Lena Pelander och Johan Dicksved.  
 

3. Val av funktioner i styrelsen 
Följande personer valdes till angivna funktioner i styrelsen: 
Ordförande Jenny Reimer 
Vice ordförande Tove Fall 
Sekreterare Linnéa Littorin 
Kassör Johan Dicksved 
Informationsansvarig Lena Pelander  
Webbansvarig Botond Pakucs  
Ansvariga för Malmaskolans kväll Lina Nordqvist och Tove Fall 
Ledamot (ansvar för hinderbanan) Lisette Bäckström 
Revisorer John Arlinger och Cecilia Coupland 
Valberedning Ulrika Gunnarsson 
 

4. Teckningsrätt 
Till firmatecknare väljs Jenny Reimer (780523-5640) och Johan Dicksved (771217-
7158). 
 

5. Mötestider under hösten  
Tidpunkt för höstens möten beslutas efter att Jenny tagit kontakt med tillträdande 
rektor.  

 
6. Förslag på frågor till kommande möten samt övriga frågor 

Inköp av hinderbana – fortsatt arbete (Lisette ansvarig), hemsidan, uppföljning av 
simundervisning, uppstart för nya klassföräldrar, frukten ffa i förskoleklasserna, 
mängden mat i skolan, ledighet utanför loven – kommentar från rektor, behov av 
mobilhotell i samband med gymnastiklektioner vid skoldagens slut (på förekommen 
anledning).  

  



 MALMASKOLANS 

 FÖRÄLDRAFÖRENING 
7. Bidragsansökningar 

• Önskemål har kommit om att köpa in sittunderlag av hög kvalitet för 
utomhusundervisning. Beslutades att bevilja 2600 kr.  

• Ansökan har inkommit om att få stöd med 12 975 kr för femmornas 
lägerskola på Alnäs. Beslutas att bevilja ansökan.  

 
Botond uppger att han har informerat i åk 1 om hur undervisningen i programmering 
(vilket är ett prioriterat område i läroplanen) kan förbättras genom robotbollen 
”Sphero”. Studenter från lärarutbildningen ska ev. komma och hjälpa till. Kanske 
kan föräldraföreningen stödja inköpet som landar på c:a 20 000 kr.  

 
8. Mötet avslutades 
     Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 

 
 

 
 
 
 
Jenny Reimer          Linnéa Littorin 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
Justeras: 
 
 
Lena Pelander   Johan Dicksved 
 


